
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  6/ 2021 
Aika 2.6.2021  klo 15:00  
Paikka Karantalo, Raskalantie 218, Huittinen 
Läsnä  

Pj Esa Laamanen   Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Jyrki Peltomaa   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Susanna Hirsikangas HiMa Catering oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Kari Salminen  Salkati Oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Janne Survonen  Konepaja Survonen Oy, G20 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Mikko Lehtonen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
Aino Kylälehtonen Nuorisovaltuutettu 
 
Jenni Levävaara  Projektipäällikkö 
Helena Kaitanen Markkinointi- ja viestintäpäällikkö 

 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen 

 

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin työjärjestykseksi  

 

3§ Pöytäkirjantarkastajan valinta  

 Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Mikko Lehtonen 

 

4§ Tarinan arvoinen elämä – monipaikkaisuuden ja maaseutuasumisen vetovoima – esiselvityshanke 

 

Hankkeen tavoitteena on selvittää paikallisten asukkaiden, yrittäjien ja maallemuutosta 

haaveilevien kaupunkilaisten vuoropuhelun kautta maaseutuasumisen vetovoimatekijät ja 

minkälaisia kehittämistoimia maaseutukaupungeissa tarvitaan, jotta saisimme houkuteltua 

isommista kaupungeista muuttamaan uusia asukkaita aktiivisten kylien, hyvien palveluiden ja 

luonnon läheiseen maalaiskaupunkiin. Vuoropuhelua käydään kolmen teeman ja tapahtuman 

yhteydessä ja sosiaalisessa mediassa. Vuoropuhelu tarinallistetaan lyhytelokuvaksi ja hankkeessa 

viestitään maaseudun rikkaasta ja tarinan arvoisesta elämästä.   

 

Hanke on saanut 100% rahoituksen Joutsenten reitiltä. Hankeaika on 1.2.-31.12.2021.  

 

Hankkeen projektipäällikkö Jenni Levävaara esitteli hankkeessa tehtyjä toimenpiteitä ja tulevia 

suunnitelmia.  Liite.  

 

Sosiaalisen median merkitys on ollut tärkeää. Heti hankkeen alussa avattiin Instagram- ja Facebook 

-tilit, joissa kummassakin nyt yli 600 seuraajaa. Tilileille on saatu useampi päivittäjä, joita kolme 

vakituista ja asukkaiden tarinoita.  

Tarinat, asukkaiden kokemukset ja vuoropuhelu ovat yksi tapa toimia ja sen tallentamiseen on 

kilpailutettu kuvaaja. Materiaalista koostetaan lyhytelokuva.  



 

Jenni ollut puhumassa Suomen Kylien foorumeissa sekä menossa Suomi Areenaan keskustelijaksi.  

Hanke järjestänyt AirBnB-koulutus, jolla tavoiteltiin matalaa kynnystä saada majoituspaikkoja 

Huittisiin.  

Tulossa rakentamisen ilta, jossa mukana rakennustarkastaja ja maankäyttöpäällikkö kertomassa 

prosesseista. Lisäksi mukana kiinteistövälittäjä.  

Asumisen unelmaa Huittisissa -palvelu luodaan MyHuittinen-sivustolle, jossa kerrotaan asumisesta 

Huittisissa ja mahdollistetaan kohteiden saaminen myyntiin. Tavoitteena avata palvelu kesäkuussa.  

28.5.-30.5. Huittisissa vieraili viisi kyläilijää ja somettajaa. Kohteina oli Kukonharja-Vampula, 

Rekikoski-Suontausta, Loima-Jokisivu, Palojoki-Korkeakoski ja Suttila-Vakkila. Kylävieraat ovat 

olleet todella tyytyväisiä. Kyläilijöiden yhteiskeskustelu tallennettiin ja se julkaistaan 12.6. Lisäksi 

julkaistaan jokaisesta kyläilijästä omat koosteet. Koosteet tulossa MyHuittinen-sivustolle.  

Huomioita:  

• Kylävieraat nostivat kylien itsetuntoa ja arvostusta omaa kylää kohtaan. Kylillä on 

enemmän kuin he itse tajuavatkaan. ”Toisen rikkaruoho, on toisen kukkameri” 

• Kylien yhteisöllisyys ja talkoohenki kannattaa tuoda esille. Kylällä kuuluu johonkin.  

• Tarinat kiinnostavat ja miten historia on tuotu tähän päivään.  

• Ekologisuus, jätehuolto, lajittelupisteet. Kaupungin vihreät ajatukset.  

• Tietoliikenneyhteydet 

• Matkailun kehittäminen. Potentiaalia on. 

• Kyltitykset, opasteet ym. 

• Majoituspalvelut lyhytaikaiseen asumiseen 

• Vanhojen rakennusten kunnioittaminen. Vanhat rakennukset kiinnostavat eniten. 

Rakennuksista tulisi pitää huolta. 

 

Tulossa Huhtamon Filmifestivaalit, joiden avajaispäivä on vanhalla urheilukentällä 14.7. 

Monipaikkainen työ ja yrittäminen paneelikeskustelu. Lisäksi haetaan viittä somettajaa. Kutsutaan 

2000 vierasta, joiden toivotaan tulevan Huittisiin teemalla ”Ilmianna ystävä ja tuttava, jonka toivot 

tulevan Huittisiin”. Keskusteltiin panelistien valinnasta. Know Your Hoods -palvelun toimitusjohtaja 

oli kiinnostunut tulemaan mukaan paneeliin. Jennin aviomies Tero voisi olla yksi puhujista. Ilkka 

Koppelomäki ”Uskalla innostua” -valmentaja voisi olla yksi vaihtoehto. Maaseudun Tulevaisuuden 

päätoimittaja Jouni Kemppainen voisi olla paneelin vetäjä. Petri Rinne voisi olla hyvä vaihtoehto. 

Kyläilijä Sari saattaisi sopia myös. 

Somettajien osalta tehdään taas mainos ja rekrytoidaan. Tällä kertaa voisi olla yrityskummit 

kertomassa Huittisten mahdollisuuksista. Vaihtoehtoisesti festarikamu. Yritysideoina Leafhill 

Solutions, Esakon, Konepaja Survonen, Kivikylä. Yhdistetään työ ja huvi.  

Syksylle suunnitteilla hyvinvointitapahtuma, jonne pohdittiin ohjelmaa. Esim. huittislainen 

hyvinvointialan Marianne Tynkkynen ja Niina Kastari. Veeti Kallio voisi olla mahdollinen esiintyjä.  

Lisäksi tulossa tutkimus, jossa kartoitetaan muuttajaprofiileita, jonka tuloksista järjestetään 

seminaari ja työpaja.  

Kokouksessa hankeviestintä sai kiitosta näyttävyydestä, visuaalisuudesta ja monipuolisuudesta. 

 

5§ Muut asiat 

 Seutukaupunkihankkeet  

Jätetty hakemukset seutukaupunkiverkoston kanssa, rahoituspäätös saadaan kesän aikana 

• Kiertotaloushankkeessa kehitettäisiin kaupunkien omia ekosysteemeitä ja yhteistyötä 

osallistuvien kuntien välillä. Hanke olisi 2-vuotinen. 

• Fiksu kaupunki -hankkeessa tuotetaan tutkimuksia, seminaareja ja materiaalia. Kehitetään 

digitaalisuutta, osaamista ja kaupunkibrändejä.  



 

 Hulluna nuoriin –kampanja 

• Tulossa Hullun nuoriin -kampanja, jota nuorten pitovoima Nuppi-työryhmä ja nuorisovaltuusto 

vetävät. 

Taikayöntien kehittäminen 

• Taikayön tien kehittäminen yhteistyössä Punkalaitumen ja Urjalan kanssa. SAMK suunnittelee 

hankkeen hakemista. Kickoff-tilaisuus 9.6. 

 

6§  Seuraavan kokouksen ajankohta   

 Seuraava kokous voitaisiin pitää 25. elokuuta 2021 klo 15.00. 

 

7§ Kokouksen päättäminen 17:00 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen.  

 

Muistion tarkastus 

 

 

  

Esa Laamanen  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja  Sihteeri 

 

 

 

Mikko Lehtonen 


